



男性健康

紐崔萊™ 鋸櫚精華



男士最前線保護

隨著男性年齡的增長，前列腺的健康對他們而言十分重要。鋸櫚精華的配方蘊含3種草本成分，有助維持正常前列腺功能。

8004 100粒

建議用量：每天3次，每次1粒，隨餐服食更佳。

誰需要它？

需要關注前列腺健康的男士。

為何選擇紐崔萊™？

配方含有三大草本成分，為前列腺健康提供全面保護。

每3粒紐崔萊™鋸櫚精華可提供：

鋸櫚果萃取物.....	320毫克
蕁麻根萃取物.....	240毫克
南瓜籽萃取物.....	480毫克

知多點

鋸櫚果 — 鋸櫚果是古代塞米諾族印第安人（Seminole Indian）的食物，含脂肪酸，為男士前列腺健康提供豐富的營養。

蕁麻根 — 蕁麻是在溫和氣候下生長的帶刺植物，自古希臘時代已被用於促進健康。

南瓜籽油 — 精煉後的南瓜籽油配合鋸櫚果及蕁麻根，為前列腺提供更全面的營養。



Men's Health

Nutriline™ Saw Palmetto



FRONTLINE PROTECTION FOR MEN

A healthy prostate is important for men as they age. Saw Palmetto helps support normal prostate function with a blend of 3 key natural herbs.

8004 100 softgels

Suggested usage: Take 1 softgel 3 times per day. Preferably with meals.

WHO NEEDS IT?

Men focusing on prostate health.

WHY NUTRILITE™?

Provides an all-rounded protection for prostate health with a blend of 3 key natural herbs.

Every three softgels of Nutriline™ Saw Palmetto provide:

- Saw Palmetto Extract 320 mg
- Nettle Roots Extract 240 mg
- Pumpkin Seed Extract 480 mg

TALKING POINTS

Saw Palmetto - Used by the Seminole Indians in the ancient times. It is rich in fatty acids, and provides nutrients needed to maintain men's prostate health.

Nettle Roots - A temperate prickly plant, and have been used since the ancient times by the Greeks to promote health.

Pumpkin Seed Oil - Combined with saw palmetto and nettle roots, pumpkin seeds offer an all-rounded protection for men's prostate health.